
  

Eerste bijeenkomst BOB vooral gericht op invulling rol en werkwijze 
 
Het Belanghebbendenorgaan beroepsreglementering (BOB) kwam op woensdag 18 
september 2024 voor de eerste keer bijeen bij de NBA in Hoofddorp. Daarbij werd vooral 
gesproken over de invulling van het BOB en het opzetten van een werkwijze.  
 
NBA-bestuurslid Aleks Kayhan verwelkomde de nieuwe BOB-leden namens het bestuur. De 
eerste bijeenkomst stond in het teken van kennismaken met elkaar, het uitwisselen van ideeën 
over de invulling van de rol van het BOB en het opzetten van een werkwijze. Centrale vraag 
daarbij was ‘Wanneer is het belanghebbendenorgaan succesvol?’  
 
Keuzes maken 
Belangrijk is om scherpe keuzes te maken en bij ieder onderwerp te bezien wie het 
maatschappelijk speelveld vormen, stelden de BOB-leden vast. Het BOB wil graag zelf 
transparant zijn en aan de buitenwereld verantwoording afleggen.  
 
Het belanghebbendenorgaan heeft drie hoofdthema’s geformuleerd voor de komende periode:  
1. Het meerjarenplan 2025-2027 van het College voor beroepsreglementering (CB) 
2. Het regelgevend proces van de NBA en het CB 
3. Het transitievraagstuk, waarbij gekeken wordt naar de rol van de NBA tussen beroep en 

maatschappelijk verkeer. 
 
Het BOB wil zich breed oriënteren en ook kennisnemen van ervaringen van een vergelijkbaar 
orgaan, zoals de PIOB. 
 
Aan de eerste vergadering van het BOB namen deel: BOB-voorzitter Gerard van Olphen, 
Pieter van den Herik (MVO Nederland), Mark de Lat (expert transitievraagstukken), Serge Souren 
(Eumedion) en Kim Waltmann-Dekkers (VEUO). Vanuit de NBA waren Carl Roest, Martijn Duffels 
(secretaris) en Hanneke de Jong aanwezig.  
 


